
ZÁPIS  Č. 12/2019 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Skalice 
konaného dne 10. 12. 2019 od 18:00 hodin 

v zasedací místnosti OÚ ve Skalici 
 
 
Přítomní zastupitelé: 6 (viz prezenční listina) 
Nepřítomen/omluven: 1 (Zuzana Kejřová) 
 
Přítomní občané: (viz prezenční listina) 
 

Program jednání: 

1) Zahájení. 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

3) Kontrola zápisu č. 11/2019 vč. souhrnu usnesení.  

4) Informace o plnění rozpočtu. 

5) Rozpočtová opatření za uplynulé období. 

6) Schválení rozpočtu obce na rok 2020. 

7) Schválení rozpočtového výhledu obce na roky 2021-2025. 

8) Schválení rozpočtu MŠ Číbuz na rok 2020. 

9) Schválení střednědobého výhledu MŠ Číbuz na roky 2021-2022. 

10) Poskytnutí slevy na svoz komunálních odpadů v roce 2020. 

11) Jmenování inventarizační komise k 31. 12. 2019. 

12) Delegování pravomoci přijímat rozpočtová opatření. 

13) Plán veřejných zasedání na rok 2020. 

14) Návrh opatření obecné povahy – územní opatření o stavební uzávěře. 

15) Aktualizace obecně závazných vyhlášek. 

16) Žádost Římskokatolické farnosti Číbuz o příspěvek na vánoční koncert. 

17) Žádosti o prodej obecních pozemků. 

18) Uzavření dodatku k pachtovní smlouvě č. 1270/2015 se společností ROLANA s.r.o. 

19) Uzavření nájemní smlouvy na obecní byt v domě č.p. 9 ve Skalici.  

20) Způsob oceňování životních výročí v roce 2020. 

21) Informace o konání Obecního plesu a schválení cen vstupenek a losů do tomboly. 
22) Pověření starosty k podání žádostí o dotaci do dotačních titulů  

a) OPŽP (MŽP), 126. výzva, PO3, SC 3.2 (aktivita 3.2.1: Výstavba a modernizace zařízení 

pro sběr, třídění a úpravu odpadů) 

b) Národní program Životní prostředí (MŽP), výzva 7/2019 („Přírodní zahrady“) 

c) Programu obnovy venkova Královéhradeckého kraje (Občanská vybavenost, veřejná 

prostranství a infrastruktura) 

23) Diskuse 

24) Závěr. 

 

 



Průběh jednání:  

1) Zahájení 

Mgr. Pavel Kavalír, starosta obce, zahájil veřejné zasedání zastupitelstva v 18:00.  
Je přítomno 6 zastupitelů. Paní zastupitelka Kejřová se omlouvá z důvodu ošetřování 
člena rodiny. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Dále starosta seznámil přítomné 
s programem zasedání a požádal o jeho doplnění o bod č. 22 (žádosti o dotace).  

Usnesení č. 12/1/2019 
Zastupitelé schvalují program zasedání, vč. navrženého doplnění. 

Hlasovalo:  
pro – 6 
proti – 0  
zdržel se – 0  
 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta jmenuje zapisovatelkou paní Mgr. Lenku Lankašovou a ověřovateli zápisu  
pana Milana Karpíška a PhDr. Martina Jílka, Ph.D. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
 

3) Kontrola zápisu č. 11/2019 vč. souhrnu usnesení  

Starosta Mgr. Kavalír seznámil přítomné se zápisem č. 11/2019. Nebyly doručeny 
žádné písemné připomínky a připomínky neuplatnil ani nikdo z přítomných.  

Usnesení č. 12/2/2019 

Zastupitelé schvalují Zápis č. 12/2019, vč. Souhrnu usnesení, bez připomínek. 

Hlasovalo:  
pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

4) Informace o plnění rozpočtu za období 1-11/2019 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová informovala zastupitele o plnění 
rozpočtu 2019 za období leden až listopad 2019. Příjmy činí 9 792 009,90 Kč  
na upravený rozpočet 9 700 180 Kč, tj. plnění na 100,95 %. Výdaje jsou  
ve výši 16 337 392,83 Kč na upravený rozpočet 19 437 897 Kč, tj. plnění na 84,05 %.  
Na všech účtech obce je uloženo 7 014 541,34 Kč (včetně stavebního 
spoření). Plánované akce včetně kulturních a sportovních jsou realizovány podle plánu 
nebo jsou ve fázi příprav. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
 

 

 

 

 

 



5) Rozpočtová opatření 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová, seznámila zastupitele 
s rozpočtovými opatřeními, jimiž dochází k úpravě schváleného rozpočtu: 

a) jedná se o rozpočtové opatření č. 17/2019 přijaté starostou obce na základě 
pověření – navýšení příjmů o celkem 195 000 Kč na položkách daní a příjmy z pronájmu 
bytových a nebytových prostor. Dále navýšení výdajů o celkem 34 675 Kč na položkách 
Využití volného času dětí a mládeže (materiál na údržbu dětských hřišť), Sběr a svoz 
komunál. odpadu (oprava Multicar), Péče o vzhled obce a veřejnou zeleň (služby  
za prořezy stromů) a Pojištění (nová nemovitost čp. 9 ve Skalici). 

Zastupitelé berou informaci na vědomí 

b) dále jde o návrh rozpočtového opatření č. 18/2019 – navýšení příjmů i výdajů  
o částku 362 972 Kč v rámci poskytnuté dotace MŠ Číbuz z MŠMT, která byla zaslána 
přes zřizovatele. 

Usnesení č. 12/3/2019 

Zastupitelé schvalují rozpočtové opatření č. 18/2019. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

6) Schválení rozpočtu obce na rok 2020 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová, seznámila zastupitele s Návrhem 
rozpočtu na rok 2020, který byl sestaven jako vyrovnaný s celkovými příjmy i výdaji 
9 600 000 Kč a se závazným ukazatelem na položce 5331 – neinvestiční příspěvek 
zřízené příspěvkové organizaci (MŠ Číbuz) ve výši 800 000 Kč.  

Usnesení č. 12/4/2019 

Zastupitelé schvalují rozpočet obce na rok 2020.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

7) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2021-2025 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová seznámila zastupitele s Návrhem  
na střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2021-2025. Obec počítá s postupným 
navyšováním příjmů i výdajů a zůstává u vyrovnaných výhledů rozpočtu obce. Veškeré 
realizace investičních akcí budou započaty pouze v případě zajištění dostatečných výší 
finančních prostředků, například z dotací. 

  



Usnesení č. 12/5/2019 

Zastupitelé schvalují rozpočtový výhled obce na roky 2021-2025.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

8) Schválení rozpočtu Mateřské školy, Číbuz na rok 2020 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová, seznámila zastupitele s Návrhem 
rozpočtu MŠ Číbuz na rok 2020, který je navržen jako vyrovnaný, s celkovými náklady  
i výnosy 3 948 272 Kč. 

Usnesení č. 12/6/2019 

Zastupitelé schvalují rozpočet Mateřské školy, Číbuz na rok 2020.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

9) Schválení rozpočtového výhledu Mateřské školy, Číbuz na roky 2021-2022 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová seznámila zastupitele s Návrhem 
střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Číbuz na období 2021-2022. Tento výhled je 
navrhován též jako vyrovnaný a je v něm počítáno s dotací tzv. „Šablony II.“ v roce 
2021. 

Usnesení č. 12/7/2019 

Zastupitelé schvalují rozpočtový výhled Mateřské školy, Číbuz na roky 2021-2022.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

10) Poskytnutí slevy na svoz komunálních odpadů v roce 2020 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o setkání se zástupci firmy Marius Pedersen, 
které se konalo 7. listopadu v Dubenci. Kromě upozornění na účinnost některých změn 
zákona o odpadech (celoroční kontejnery na BRKO a zajištění svozu jedlých olejů  
a tuků) zde padla i informace o plánovaném zvýšení cen za svoz SKO přibližně 7,5 %. 
Mimo jiné se zde také diskutovalo o čím dál častěji zaváděném systému „Door to door“ 
v rámci třídění odpadu (umisťování barevných popelnic na tříděný odpad přímo  
u rodinných domů s možností evidence o třídění v jednotlivých domácnostech)  
a ze strany svozové firmy byla nabídnuta možnost likvidace jedlých olejů a tuků tím 
způsobem, že občan je umístí do plastové uzavíratelné nádoby (např. PET) a volně 



položí na popelnici pro SKO, svozová firma takto umístěný olej odveze. Kromě toho si 
obec pronajala červenou popelnici, která bude umístěna u obecního úřadu. Dále 
starosta seznámil zastupitele s dopadem variant případné slevy, přičemž se navrhuje 
slevu buď zcela zrušit, nebo ponechat v dosavadní výši 10 % nebo snížit na 5 %. 

 

 Typ svozu 41 x 36 x 26 x 13 x 21 x 7 x 

Plná cena 2020, vč. DPH 15 % 2690,- 2484,- 1 719,- 942,- 1 425,- 668,- 

Sleva 10 % 269,- 248 172,- 92,- 142,- 67,- 

Cena po slevě vč. DPH 2421,- 2236,- 1547,- 850,- 1 283,- 601,- 

Sleva 5 % 134,- 124,- 77,- 47,- 71,- 33,- 

Cena po slevě vč. DPH 2556,- 2360,- 1642,- 895,- 1354,- 635,- 

 

V následující diskusi nejprve paní místostarostka Faltová vyjádřila svůj návrh slevu 
zcela zrušit, protože to jde přímo proti stále častěji proklamované podpoře třídění 
odpadu a snižování množství nevytříděného komunálního odpadu, který končívá na 
skládkách. 

Pan  navrhl doplnit více kontejnerů na tříděný odpad ke stávajícím 
sběrným místům a případně tato místa vhodným způsobem upravit či rozšířit. 

V diskusi bylo též upozorňováno na nesprávné třídění odpadu ze strany občanů, 
nesešlapávání plastového či papírového odpadu, využívání kontejnerů ze strany 
podnikatelů apod. Pan  upozornil i na často ukládaný stavební odpad 
do kontejnerů. Starosta Kavalír doplnil, že je velmi problematické zakládat nová místa 
pro tříděný odpad, protože občané by je na jedné straně měli rádi co nejblíže, ale na 
druhé straně si nepřejí, aby byli obtěžováni zápachem apod. 

Pan zastupitel Milan Karpíšek sdělil, že trvá na zachování 10 % slevy. 

Pan zastupitel Jílek a starosta Kavalír navrhli, aby ještě pro letošní rok zůstala sleva, ale 
byla opět snížena a to na 5 %. Po úpravě svozových míst a doplnění o nové kontejnery 
pak navrhují slevu zrušit.   

Následně bylo hlasováno postupně, nejprve o návrhu na zrušení slevy na svoz 
směsného komunálního odpadu, ve znění usnesení: 

a) Zastupitelé schvalují neposkytnutí slevy občanům na svoz směsného 
komunálního odpadu v roce 2020 z ceníku svozové společnosti podle 
jednotlivých typů svozu. 

Hlasovalo:  

pro – 2 (K. Faltová, M. Stehno) 
proti – 4 (M. Jílek, M. Karpíšek, P. Kavalír, L. Lankašová) 
zdržel se – 0 

Návrh na zrušení slevy nebyl přijat, proto byla předložena další varianta – návrh  
na zachování 10 % slevy: 

b) Zastupitelé schvalují poskytnutí slevy občanům na svoz směsného komunálního 
odpadu v roce 2020 ve výši 10 % z ceníku svozové společnosti podle jednotlivých 
typů svozu. 

 



Hlasovalo:  

pro – 2 (M. Karpíšek, L. Lankašová) 
proti – 4 (K. Faltová, M. Jílek, P. Kavalír, M. Stehno)  
zdržel se – 0 

Návrh na zachování slevy ve stávající výši rovněž nebyl přijat, bylo tedy hlasováno  
o snížení slevy na 5 %: 

c) Zastupitelé schvalují poskytnutí slevy občanům na svoz směsného komunálního 
odpadu v roce 2020 ve výši 5 % z ceníku svozové společnosti podle jednotlivých 
typů svozu. 

Hlasovalo:  

pro – 3 (M. Jílek, P. Kavalír, L. Lankašová) 
proti –2 (K. Faltová, M. Stehno) 
zdržel se – 1 (M. Karpíšek) 

Ani tento návrh nebyl přijat. Starosta Mgr. Pavel Kavalír konstatoval, že k tomuto bodu 
nebylo přijato žádné relevantní usnesení, tedy pro rok 2020 nebyla stanovena žádná 
konkrétní sleva, a od 1. 1. 2020 budou platit ceny dle ceníku svozové společnosti. 
Zastupitelé navrhují o případné slevě hlasovat znovu na nejbližším zasedání 
zastupitelstva. 
 

11) Jmenování inventarizační komise k 31. 12. 2019 

Starosta jmenuje do inventarizační komise pro provedení inventarizace veškerého 
majetku obce Mgr. Lenku Lankašovou, jako předsedkyni a paní Zuzanu Kejřovou  
a Mgr. Ivanu Kudrnáčovou, jako členy. Termín provedení inventarizace se stanovuje  
od 16. 12. 2019 do 24. 1. 2020. Plán inventur bude vypracován do 13. 12. 2019  
a z provedené inventarizace bude zpracována inventarizační zpráva do 24. 1. 2020. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí 

 

12) Delegování pravomoci přijímat rozpočtová opatření do konce roku 2019 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o potřebě zajistit přijímání rozpočtových 
opatřeních, která bude třeba realizovat do konce roku 2019, včetně posílení provozní 
dotace příspěvkové organizace Mateřská škola Číbuz tak, aby měla pokryty náklady  
r. 2019 a závěrečného rozpočtového opatření k 31. 12. 2019 a navrhuje k těmto 
úkonům pověřit starostu. 

Usnesení č. 12/8/2019 

Zastupitelé pověřují starostu k přijmutí rozpočtových opatření, která bude třeba 
realizovat do konce roku 2019 včetně případného posílení provozní dotace příspěvkové 
organizaci Mateřská škola, Číbuz tak, aby měla finanční prostředky na pokrytí výdajů 
roku 2019, dále obdržených dotací do konce roku 2019 a případného závěrečného 
rozpočtového opatření k 31. 12. 2019. Delegace pravomoci přijímat rozpočtová 
opatření nepřesahující částku 100 000,- Kč v jednotlivém případě na starostu obce  
na základě usnesení přijatého v rámci Souhrnu usnesení č. 2/2018 dle bodu 15) zápisu 
zůstává nadále v platnosti. 

 



Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

13) Plán veřejných zasedání na rok 2020 

Starosta představil návrh na termíny veřejných zasedání zastupitelstva obce v roce 
2020 s tím, že zasedání by se konalo opět zpravidla v úterý (od nového roku bude 
úředním dnem), konkrétní termíny by byly tyto: 11. 2.,14. 4., 16. 6., 15. 9., 15. 12., 
obvyklým místem bude zasedací místnost obecního úřadu, nebude-li určeno jinak  
a zasedání budou od 18:00. 

Paní místostarostka Kateřina Faltová navrhuje, aby se místa jednotlivých zasedání 
zastupitelstva střídala podle místních částí tak, jako v letošním roce, protože se pak 
účastní více občanů z dané místní části a aby se to uvedlo i do zveřejňovaného plánu.  

Starosta Kavalír souhlasil s tím, aby se místa zasedání střídala, ale požádal, aby se tak 
dělo podle možností a případně podle projednávaných bodů (pokud se budou týkat té 
dané místní části) a aby se do oficiálního plánu uvedla pouze zasedací místnost 
obecního úřadu, případná změna se vždy ohlásí a zveřejní před konkrétním zasedáním. 
V rámci plánované přestavby objektu v areálu u č.p. 9 ve Skalici by měl vzniknout 
multifunkční sál o více než 35 m2 a pak by bylo vhodnější, aby se zasedání odehrávala 
s ohledem na kapacitu a zázemí právě tam.    

Usnesení č. 12/9/2019 

Zastupitelstvo schvaluje plán veřejných zasedání zastupitelstva obce v termínech:  
11. 2.,14. 4., 16. 6., 15. 9., 15. 12. s tím, že zasedání se bude konat vždy v úterý od 18:00 
hodin v zasedací místnosti OÚ Skalice, pokud nebude stanoveno jinak. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

14) Návrh opatření obecné povahy – územní opatření o stavební uzávěře 

Pan zastupitel Milan Karpíšek seznámil zastupitele s potřebou přijmout opatření 
obecné povahy – územní opatření o stavební uzávěře z důvodu ochrany ploch v k.ú. 
Skalička nad Labem (lokalita A11, A11b, A12a, A12b platného Územního plánu obce 
Skalice a jeho změny č.1) před umísťováním a realizací staveb. Předmětná lokalita 
zatím není zastavěna a koncepce rozvoje daného území by měla být řešena v rámci 
probíhající přípravy nového Územního plánu Skalice.  

Starosta Kavalír informoval přítomné o proceduře – návrh bude rozeslán dotčeným 
orgánům k jejich vyjádření, jednotlivé orgány (orgán životního prostředí, dopravy, 
územního plánování, požární ochrany, hygieny aj.) mají 30 dní na svá vyjádření, poté 
bude návrh zveřejněn veřejnou vyhláškou a ve stanovené lhůtě bude moci k návrhu 
podat připomínky kdokoli, jehož práva a povinnosti by mohly být stavební uzávěrou 
dotčeny, po vypořádání případných připomínek a námitek bude územní opatření  



o stavební uzávěře veřejnou vyhláškou vydáno. Starosta upozornil i na riziko soudních 
sporů v případě, že dotčené osoby namítnou např. zmařenou investici apod.  

Usnesení č. 12/10/2019 

Zastupitelé schvalují Návrh územního opatření č. 1/2019 o stavební uzávěře, lokalita 
A11, A11b, A12a, A12b platného Územního plánu obce Skalice a jeho změny č.1,  
a pověřují starostu k zajištění řádného procesu vydání daného územního opatření.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Mgr. Pavel Kavalír                                  Termín splnění: 31. 3. 2020 

 

15) Aktualizace obecně závazných vyhlášek 

Starosta Kavalír informoval zastupitele, že v souvislosti s novelou zákona č. 565/1990 
Sb., o místních poplatcích, kterou schválila Poslanecká sněmovna Parlamentu České 
republiky dne 15. října 2019, je třeba provést úpravy stávajících obecně závazných 
vyhlášek o místních poplatcích tak, aby s účinností od 1. ledna 2020 odpovídaly 
změněnému znění zákona. Z tohoto důvodu byly provedeny dílčí úpravy v obecně 
závazných vyhláškách – o místním poplatku ze psů (1/2019) a za užívání veřejného 
prostranství (2/2019). Zároveň byla provedena i aktualizace vyhlášky o stanovení 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Skalice 
(3/2019), a to z důvodu nové povinnosti dle vyhlášky MŽP č. 321/2014 Sb., o rozsahu  
a způsobu zajištění odděleného soustřeďování složek komunálních odpadů, kdy obec 
musí od 1. 1. 2020 zajistit oddělené soustřeďování jedlých olejů a tuků (např. použitý 
olej po smažení jídel z domácností). Na základě doporučení svozové firmy Marius 
Pedersen byla pro obec pořízena 1 popelnice červené barvy, která bude umístěna  
u obecního úřadu. Občané mají dále možnost zanechávat uzavřené plastové nádoby 
(PET) na černé popelnici pro směsný komunální odpad a tato jim bude odebrána při 
běžném svozu.    

Usnesení č. 12/11/2019 

Zastupitelé po projednání schvalují Obecně závazné vyhlášky obce 1/2019, 2/2019  
a 3/2019. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

16) Žádost Římskokatolické farnosti Číbuz o příspěvek na vánoční koncert  
dle č.j. 364/2019/S 

Dne 26. listopadu 2019 doručila Římskokatolická farnost Číbuz žádost o příspěvek  
na Vánoční koncert, který se koná v pátek 27. prosince 2019 od 18:00 v kostele  
sv. Václava v Číbuzi. Farnost žádá o příspěvek 3 000,- Kč. 



Usnesení č. 12/12/2019 

Zastupitelé schvalují poskytnutí daru Římskokatolické farnosti Číbuz ve výši 3 000,- Kč, 
schvalují darovací smlouvu a pověřují starostu Mgr. Pavla Kavalíra k uzavření této 
smlouvy. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Mgr. Pavel Kavalír                                  Termín splnění: 20. 12. 2019 
 

17) Žádosti o prodej obecních pozemků 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o žádostech o prodej obecních pozemků, které 
byly doručeny na obecní úřad. K jejich vyřízení je potřeba znát názor zastupitelů, aby 
mohl být zveřejněn případný záměr na úřední desce obecního úřadu, případně aby bylo 
občanům řádně odpovězeno, pokud je vůlí zastupitelstva dotčený pozemek 
neprodávat.  

a) Jedná se o pozemky p.č. 391/9 a p.č. 391/11 v k.ú. Skalice u Smiřic, žadatelka 
, žádost č.j. 119/2019/S. Zastupitelé navrhují ponechat žádost 
zatím otevřenou a záměr řádně promyslet, zvážit dlouhodobý pronájem či 
směnu za jiný vhodný pozemek. 

 Zastupitelé berou informaci na vědomí. 

b) Dále pozemek p.č. 706/1 v k.ú. Skalice u Smiřic, žadatel , 
žádost č.j. 308/2019/S. Pan Škop navrhuje jednat o směně za obecní pozemek 
p.č. 1443 v k.ú. Skalice u Smiřic. 

Pan zastupitel Karpíšek navrhuje pokračovat v jednáních a zároveň při určování 
konkrétního dílu obecního pozemku p.č. 1443 dát pozor, abychom 
neznemožnili přístup k sousednímu pozemku p.č. 725/3 přes zbývající část 
obecního pozemku.  

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 

c) Pozemek p.č. 504/4 v k.ú. Skalice u Smiřic, žadatel pan , 
žádost č.j. 339/2019/S. Pozemek sousedí s místní komunikací MK 9 a nelze 
vyloučit budoucí potřebu jeho využití ve veřejném zájmu. 

Usnesení č. 12/13/2019 

Zastupitelé neschvalují záměr prodeje obecního pozemku p.č. 504/4  
v k.ú. Skalice u Smiřic. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 



d) Pozemek p.č. 504/6 v k.ú. Skalice u Smiřic, žadatelka , žádost 
č.j. 338/2019/S. Pozemek stejně jako v předchozím případě sousedí s místní 
komunikací MK 9 a opět nelze vyloučit budoucí potřebu jeho využití  
ve veřejném zájmu. 

Usnesení č. 12/14/2019 

Zastupitelé neschvalují záměr prodeje obecního pozemku p.č. 504/6  
v k.ú. Skalice u Smiřic. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

e) Pozemky p.č. 554/2, 554/1, 535/1 a st. 84 v k.ú. Skalice u Smiřic, žadatelé 
, žádost č.j. 347/2019/S. Jedná se o soubor obecních pozemků 
v lokalitě č.p. 2 ve Skalici. Pozemky byly původně zakoupeny se záměrem 
výstavby obecního domu. S realizací záměru se nyní uvažuje v rámci lokality č.p. 
9 ve Skalici. Obec však v tuto chvíli neuvažuje o prodeji uvedených pozemků. 

Usnesení č. 12/15/2019 

Zastupitelé neschvalují záměr prodeje obecních pozemků p.č. 554/2, 554/1, 
535/1 a st. 84 v k.ú. Skalice u Smiřic. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

18) Uzavření dodatku k pachtovní smlouvě č. 1270/2015 se společností ROLANA s.r.o. 

V souvislosti se zánikem společnosti ROLANA spol. s r.o. na základě fúze  
do nástupnické organizace ROLANA s.r.o. (změna sídla, IČO) a z důvodu potřeby 
odstranit nepřesnosti ve výměrách 3 parcel uvedených v příloze pachtovní smlouvy  
č. 1270/2015 byl připraven dodatek č. 2, kterým se tyto údaje uvádějí v soulad se 
skutečností.  

Usnesení č. 12/16/2019 

Zastupitelé schvalují dodatek č. 2 k pachtovní smlouvě č. 1270/2015 uzavřené mezi 
společností ROLANA s.r.o., IČO: 26961962, se sídlem Újezd 60, 503 03 Černilov a Obcí 
Skalice. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Mgr. Pavel Kavalír                                  Termín splnění: 31. 12. 2019 

 



19) Uzavření nájemní smlouvy na obecní byt v domě č.p. 9 ve Skalici. 

Starosta Kavalír navrhuje v souvislosti s uskutečněnou koupí souboru nemovitostí 
v lokalitě č.p. 9 ve Skalici (Havlíkův statek) uzavřít nájemní smlouvu na dobu určitou 
s manželi  na byt 1. NP domu č.p. 9, včetně příslušenství, kterým je 
sklad a garáž u daného domu. Nájemní smlouva se uzavírá na 6 měsíců s možností 
prodloužení o dalších 6 měsíců, a to i opakovaně. 

Usnesení č. 12/17/2019 

Zastupitelé schvalují nájemní smlouvu na byt v 1. NP domu č.p. 9 ve Skalici a pověřují 
starostu k jejímu uzavření s manželi .  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Mgr. Pavel Kavalír                                  Termín splnění: 31. 12. 2019 
 

20) Způsob oceňování životních výročí v roce 2020 

Ing. Kateřina Faltová, místostarostka a předsedkyně výboru pro kulturu, školství  
a sociální věci seznámila zastupitelstvo s návrhem na oceňování životních výročí v roce 
2020. Jubilantům, kteří v daném roce dovrší věku 18, 50, 60, 70, 75, 80, 85, 90 a výše 
bude do schránky vloženo blahopřání a mimo 18 leté i pozvánka na společné setkání 
se starostou. Toto setkání by se uskutečnilo 2 krát za rok. Obec by zajistila pohoštění  
i doprovodný program. U osob ve věku 90 let a výše (případně u imobilních občanů) by 
zůstala možnost osobní návštěvy. Ženy by obdržely květinu a drobnou pozornost, muži 
pouze dáreček. 

Starosta Kavalír a paní zastupitelka Lankašová navrhli, aby se setkání uskutečnilo pouze 
jedenkrát ročně, místem bude dočasně po dohodě s hasiči hasičská zbrojnice  
ve Skaličce, termín nejlépe koncem listopadu. Paní zastupitelka Lankašová rovněž 
navrhla, aby se společné setkání týkalo pouze jubilantů od 60 let výše. 

Usnesení č. 12/18/2019 

Zastupitelé schvalují od následujícího roku slavit jubilea občanů, kteří v daném roce 
dovrší věku 18, 50, 60, 70, 75, 80, 85, 90 a více. Občanům slavícím 18 a 50 let bude  
ze strany obce zasíláno blahopřání. Jubilanti ve věku 60, 70, 75, 80, 85, 90 a více 
kromě blahopřání obdrží pozvánku na společné setkání, pro které obec zajistí pohoštění 
a kulturní program. Zároveň zůstane zachována možnost individuální návštěvy 
zástupců obce, např. v případě imobilních občanů apod.   

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Ing. Kateřina Faltová                                  Termín splnění: 31. 12. 2020 

 

 



21) Informace o konání Obecního plesu a schválení cen vstupenek a losů do tomboly. 

Ing. Kateřina Faltová, místostarostka a předsedkyně výboru pro kulturu, školství  
a sociální věci informovala zastupitelstvo o Obecním plese, který se koná v sobotu  
8. 2. 2019 od 20:00 v Kulturním domě Dvorana ve Smiřicích, k tanci a poslechu hraje 
hudební skupina Hektor, předtančení je dosud v jednání, občerstvení zajištěno, 
autobusy také. Na základě diskuse byla navržena cena vstupenek 200 Kč, cena losů do 
tomboly ve výši 10 Kč a počet losů 2000 ks.  

Paní zastupitelka Lankašová navrhuje v příštím roce více oslovit místní podnikatele 
s žádostí o dary do tomboly.  

Zastupitelstvo schvaluje cenu vstupenek na Obecní ples ve výši 200 Kč. A cenu losů  
do tomboly ve výši 10 Kč a počtu 2000 ks. 

Usnesení č. 12/19/2019 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

22) Pověření starosty k podání žádostí o dotaci do vhodných dotačních titulů 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o vyhlášených, resp. připravovaných výzvách  
do dotačních programů, ve kterých by se v roce 2020 mohla obec ucházet o dotaci  
na připravované záměry. Jedná se o tyto programy: 

a) OPŽP (MŽP), 126. výzva, PO3, SC 3.2 (aktivita 3.2.1: Výstavba a modernizace 
zařízení pro sběr, třídění a úpravu odpadů) 

- z tohoto dotačního titulu by bylo možné získat dotaci na pořízení 
kontejnerů na bioodpad k využití pro ukládání např. ořezů ze stromů a keřů, 
dále na úpravu kontejnerových hnízd a pořízení nových kontejnerů  
na tříděný odpad, dále je možné hradit i nákup výkonnějšího štěpkovače  
a drobné stavební úpravy. 

b) Národní program Životní prostředí (MŽP), výzva 7/2019 („Přírodní zahrady“) 

- jedná se o titul, ze kterého by bylo možné hradit další etapu projektu 
„Otevřené hřiště“ v MŠ Číbuz (vybudování ekozahrady). 

c) Program obnovy venkova Královéhradeckého kraje (Občanská vybavenost, 
veřejná prostranství a infrastruktura) 

- do tohoto programu bude podána žádost o dotaci na projekt „Segregace 
pěší dopravy a odvodnění prostoru při sil. III/3086, III/3087“ 
(Náměstíčko Číbuz). 

Usnesení č. 12/20/2019 

Zastupitelé schvalují podání žádostí o dotaci v rámci 126. výzvy OPŽP (aktivita: 
Výstavba a modernizace zařízení pro sběr, třídění a úpravu odpadů), dále do výzvy 
7/2019 z NPŽP (Přírodní zahrady) a výzvy č. 20POVU z POV Královéhradeckého kraje  
a pověřují starostu Mgr. Pavla Kavalíra k podpisu těchto žádostí. 



Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Mgr. Pavel Kavalír                                  Termín splnění: 31. 3. 2020 

 

23) Diskuse 

a) Manipulační řády rybníků 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o dokončování prací na tvorbě 
manipulačních řádů rybníků ve Skalici a Skaličce. Ještě je třeba určit osoby odpovědné 
za manipulaci, bude jimi starosta a dále u rybníku ve Skalici též zástupce SDH Skalice  
a u rybníku ve Skaličce zástupce SDH Skalička. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí 

  

b) Sběrný dvůr Smiřice 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o jednání se starostou města Smiřice  
Bc. Lubošem Tuzarem ohledně možnosti využívat sběrný dvůr pro příležitostné 
ukládání velkoobjemového odpadu ze strany občanů naší obce. Starosta Tuzar 
sdělil, že záležitost projednali s členy Rady města a došli k názoru, že stávající 
kapacita a provozní řád sběrného dvoru neumožňuje rozšiřovat okruh uživatelů. 
Firma Marius Pedersen však na výročním setkání informovala o připravovaném 
záměru rekonstrukce překladiště komunálního odpadu v Rasoškách, kde by snad 
od roku 2021 mohli občané okolních obcí (vč. Skalice) ukládat zmíněný odpad. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí 

 

c) Různé  

Pan  se dotázal, zda se v příštím roce uvažuje o změně úředních 
hodin. Dále požádal, zda by kontejner na bioodpad na kopci ve Skaličce mohl být 
umisťován tak, aby se k němu dalo zajet i s vozíkem za autem. Starosta Kavalír 
odpověděl, že úřední hodiny budou nově v úterý a ve čtvrtek od 10:00 do 18:00, 
v ostatních dnech pak po telefonické domluvě. Informace bude zveřejněna. Dále za 
souhlasu přítomného pana Pavla Chvojky slíbil, že obec požadovaný přístup ke 
kontejneru zajistí. 

Paní Zdenka Klimešová připomněla pozvání na literárně hudební program Ten čte 
to a ten zase tohle s panem Miloněm Čepelkou a Josefem Pepsonem Snětivým, 
který se koná již tento čtvrtek 12. prosince od 18. hodin.  

 

24) Závěr  

Starosta Mgr. Pavel Kavalír poděkoval zastupitelům za spolupráci v roce 2019 a popřál 
přítomným krásné Vánoce a úspěšný rok 2020. Následně ve 20:50 ukončil zasedání. 

 



Zapsala: Mgr. Lenka Lankašová v.r.   Ověřovatelé zápisu: 

Milan Karpíšek v.r. 
PhDr. Martin Jílek, Ph.D. v.r. 

 

 

Starosta: Mgr. Pavel Kavalír v.r.  

Skalice 20. 12. 2019 

 

 

 

 


